

Shining Achievers

Wonderful English Presentation!!

Having fun while learning is one of the effective ways to learn English. I am so glad how 1-1 students were able to present themselves confidently on the stage. They had fun and felt accomplished after the presentation. They worked hard for this knowing that parents will be there to watch and they were so excited to perform. I am so proud to see how they became responsible for their roles and doing all their best for this presentation.

1年1組担任 Anne Bosa

The students really loved communicating authentically with their peers, especially in the “Three Hints Game”. The goal of this activity was to show parents how students can interact in student-led activity with the teacher as the mentoring. Yes, “Three Hints Game” wasn’t just a game, but also to gain information from each other to solve the task. Having the students help each other when there is a communication breakdown or unsure how to communicate an idea. Not to mention, the parents’ active participation also helped the students to succeed and enjoy the activity more with their moms and dads. I hope to develop their English communication skills more in the third quarter.

1年2組担任 Amy Braun

I would like to say that everyone in Polaris class has worked very hard and I am very proud of how far they have come since the start of the year. Students not only practiced singing the songs as a whole group, but also created the dialogues themselves with original ideas for each scene. Our first graders at Solan do not merely memorize English lines but do their best to think in English so they can handle any challenge that comes their way. I hope the performance was charming and not only showed their English skills, but their wonderful personalities.

1年3組担任 Brian Sudol

Message from Grade 1 Teachers

学年団よりメッセージ

夏休みを挟んでの3ヶ月間の第2クォーターは本当にあっという間でした。授業と休み時間のメリハリある活動はもちろん、登校後の朝の準備、授業間での片付けや準備、移動など、この3ヶ月間の成長は本当に大きいものでした。第3クォーターはSports Festivalから始まり、たくさんの学校行事があります。学級や学年で助け合い、目一杯楽しみながら、思い出に残るものにしていきたいと思います！

学年主任・1年1組担任 荒谷 達彦

Time flies really fast. It's hard to believe that it is already half of the school year. Students have learned so much. I am very glad to see how they increased their levels of self-awareness and self-confidence. They are more comfortable in expressing themselves not only with friends but also with their teachers. I'm looking forward to making more memories this 3rd quarter.

1年1組担任 Anne Bosa

もう、1年生の半分が過ぎたことに、驚きを感じています。クラスで声を掛け合って授業の開始時間を守ったり、みんなで掃除をしたりと、『みんなが気持ちよくらせるクラス』という学級目標を意識して、子どもたちが行動できるようになってきました。また、教科学習やプロジェクト、探究の時間に、人前で自分の意見を述べている姿に、成長を感じています。3クォーターも、充実したものにしていきたいと思います。

1年2組担任 樋口 万里子

Time has gone by fast! It has been a blast with the students! They have really improved their communication skills in English. They enjoy talking to their friends in English and expressing themselves in English. They also help each other when they do activities during classes in English. The students love learning different things in English! I hope we can do our best for 3Q!

1年2組担任 Amy Braun

早いもので、1年生も中間地点となりました。SOLANの学校生活にも慣れ、生活のリズムが出来た第2クォーターはいろいろな場面で子どもたちの成長をととても感じる事ができました。話し合いに積極的に参加する姿や、自分から率先して物事に取り組む姿を見てとても頼もし感じました。第3クォーターも引き続き子どもたちを見守りながら、一緒に楽しみたいと思います。今後ともよろしく願いいたします。

1年3組担任 マリー このみ

Going into Quarter 3, I am very excited to help the students build upon all they have done in Quarters 1 and 2. We have developed a good rapport and with that, students are excited to learn English in ways that are relevant to them. This practice is important as they can use these skills in Inquiry class to help them better understand the world. Thank you very much to all the families for your endless support. You allow us to do our best in helping your children achieve their best.

1年3組担任 Brian Sudol

第2クォーターの情報(ICT)は、プログラミングを中心に学習しました。第1クォーターのTynkerに引き続き、ScratchJr・Scratchに取り組みました。プログラミングの基礎から、簡単なゲームを組むことまで、できるようになりました。気分は、ゲームプログラマー？ また、Keynoteを使ったプレゼンテーションや動画づくりにも取り組んでいます。ここまでできるSOLANの子は、スーパー1年生です。iPadの活用だけでなく、引き続き、よき情報の使い手となるよう、情報モラルやデジタルシティズンシップにも取り組んでいます。ご支援、よろしくお願いいたします。

副担任 丹羽 敦

先日行われた発表会でのお子様の姿を見てとても感動しました。1年生一人一人の成長を見守りながら、心から喜んでおります。また、第3クォーターで元気な1年生の皆さんと再会できることを楽しみにしています。引き続き、お子様たちの成長と学習をサポートしてまいりますので、どうぞよろしくお願いいたします。

副担任 岩本 美早紀

早くも、第2クォーターが終わり、こどもたちと過ごす日々が楽しくて、時間が過ぎるのがとても早く感じます。English Presentationやプールなど様々なイベントがありました。みんなで行き、協力しあうことができ、みんなの成長を感じました。

第3クォーターでは、Sports festival や Halloweenなどたくさんの行事があります。みんな練習、準備をしていい思い出にできるようにお互い頑張っていきましょう！

副担任 酒井 那瑠

先日の学習発表会はもちろん、普段の生活の中でも日々お子様たちの成長を近くで感じさせてただけでとてもうれしく思います。あっという間に一年の半分が終わってしまいました。第3Qも行事や毎日の時間を笑顔がたくさん見られるように、一緒に楽しんでいきたいと思っております！どうぞよろしくお願いいたします。

副担任 加藤 さくら